
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült Gyömrő Város Önkormányzatának rendes testületi ülésén, 2009. június 9-én, a 
Polgármesteri Hivatal „A” épületi tanácskozó termében. 
 
 
Jelen vannak: Gyenes Levente polgármester. Mezey Attila, Hodruszky Lajos 

alpolgármester. Balogh Béla, Fábián Béla, Garamszegi Sándor, Hajdú 
András, Kanyó József, Kossuth László, Lepés Imre, Murvai Lászlóné, 
Pató Zoltán, Simon László Spatis Miklós, Szabó László Dezső, Székely 
Attila, Szilágyi Árpád képviselő.  

  
Hivatal részéről 
megjelent: Béres Rita aljegyző 
 Volcz Zoltánné irodavezető 
 Kissné Páska Andrea pü. irodavezető 
 
Meghívottak: Kelemen József rendőrkapitány 
 Bodoki István r. alezredes 
 Szabó Zsolt 
 
Gyenes Levente polgármester: Köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 
testület határozatképes, 17 képviselő van jelen, a testületi ülést megnyitja. 
 
A jegyzőkönyvet Egervári Judit vezeti. 
 
Gyenes Levente polgármester: Tájékoztatja a képviselőket, hogy 7.4. napirendi pontként fel 
szeretné vetetni a gyógypedagógiai fejlesztés témát. 
 
Szabó László Dezső képviselő: Ő is szeretne egy napirendi pontot felvetetni a Rákóczi Népe 
Hagyományőrző Szövetség 80.000,- forinttal történő támogatásával kapcsolatban.  
 
Gyenes Levente polgármester: 7.5. napirendként felvehetik a témát. Aki a két napirend 
felvételével egyetért, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 17 igen szavazattal, egyhangúlag egyetért a két 
napirendi pont felvételéve. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a kiküldött napirendi pontokat elfogadja, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a kiküldött és a felvett napirendi pontot 17 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadta. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kíván-e valaki napirend előtt felszólalni? 
 
Szabó László Dezső képviselő: Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a Gyömrői Rákóczi 
Napok keretében aláírásra kerül Regéc várossal a testvérvárosi megállapodás, ami most 
kiosztásra került. Kéri, hogy a képviselők az ezzel kapcsolatos észrevételeiket július 20-ig 
jutassák el részére. 
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Szilágyi Árpád képviselő: Javasolja, hogy a 19. napirendi pontot tárgyalják elsőként, mivel a 
rendőrségtől jelen vannak a meghívott vendégek. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a 19. napirendi pontot tárgyalja 
elsőként a képviselő-testület, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 17 igen szavazattal egyhangúlag egyetért, a 19. 
napirendi pont 1. napirendként tárgyalásával. 
 
 

N a p i r e n d e k  t á r g y a l á s a :  
 
 
19. napirendi pont: 
Döntés a Gyömrői Rendőrőrs 2008. évi bűnügyi és közrendvédelmi beszámolójának 
elfogadásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Hodruszky Lajos alpolgármester: A témát a Településügyi Bizottság ülésén megtárgyalták, 
és a beszámolót a képviselő-testületnek elfogadásra javasolták. Kéri, hogy ezzel 
párhuzamosan szervezzék meg, hogy ne a gyömrői rendőrőrs létszámából oldják meg a 
strandrendőrséget, hanem külön állományból. Bízzák meg a polgármester urat, hogy folytassa 
le a tárgyalásokat. Javasolja Bodoki István jutalomba részesítését a településen hosszú évek 
óta végzett lelkiismeretes munkájáért. 
 
Szabó László Dezső képviselő: Várható-e a jövőben a száguldozó autósok, illetve motorosok 
megfékezése a városban? 
 
Bodoki István r. alezredes: Foglalkoznak ezzel a problémával és alig várja, hogy a 
körforgalom elkészüljön. Bemutatja a két új körzeti megbízottat és egy tanulót. A három fő 
segítségével látják el a strandrendőrségi feladatokat is. 
 
Gyenes Levente polgármester: Megkéri Kelemen József kapitányságvezető urat, hogy 
egészítse ki a beszámolót. 
 
Kelemen József kapitányságvezető: Köszöni a város támogatását. Megfelelő együttműködés 
folytán a gyömrői rendőrőrs az egyedüli település, ahol két körzeti megbízottat sikerült 
kialakítani. A feladatok miatt gondolták, hogy még két iskolást küldenek a gyömrői 
rendőrősre. Ezzel a monori kapitányság megerősíti a rendőrőrsöt. A sebességkorlátozással 
kapcsolatban megemlíti, hogy 18 településük van és a belterületi utakat is ők ellenőrzik, de 
rendelkeznek egy darab sebességmérő készülékkel. Gyömrőn is sokszor kihelyezik a 
sebességmérő berendezést. A trafipax készülék kihelyezés nem csak az autópályákat, hanem 
Gyömrő körzetét is érinti. A jogszabály módosítások miatt lehetősége van az 
önkormányzatnak is ilyen tevékenységet folytatni. Javasolja, hogy mérjék fel az anyagi 
lehetőségeket és a városi támogatással még több sebességmérőt lehetne a városba telepíteni. 
Egy hónappal ezelőtt mellbe vágta őket, hogy egy rendőrautóval kevesebb lett Gyömrőn. Ez a 
probléma mára megoldódott és Bodoki úr átvehette az új járőrautót. Tehát látható, hogy a 
maguk részéről mindent megpróbálnak megtenni. Szeretné kérni a városvezetést, illetve a 
képviselő-testületet, hogy továbbra is támogassák a gyömrői rendőrséget. Ő is köszöni 
Bodoki úr lelkiismeretes munkáját. Véleménye szerint egy nagyon jó kapcsolat alakult ki 
közöttük. Történnek bűncselekmények a városban, de véleménye szerint jól halad a munka. 
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Gyenes Levente polgármester: Jelen pillanatban a képviselő-testület legtöbb tagja 
megvizsgálta a trafipax készülék kérdését és pillanatnyilag úgy látják, hogy ezt az összeget 
inkább a rendőrős támogatására költenék. Reméli, hogy ez a támogatás segíti őket a hatékony 
munkában. 
 
Simon László képviselő:  Mindig a trafipax-szal, illetve a gyorshajtással foglalkoznak, 
véleménye szerint inkább más bűnesetekkel kellene törődni. Óriási szegénység van 
Magyarországon, ezért magas a bűnesetek száma. Javasolja, hogy a polgárok vagyon- és testi 
védelmére figyeljenek. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: A rendőrőrsön csak 8.00 – 16.00 óra között tartanak ügyeletet, nem 
lehetnek legalább este 20.00 óráig meghosszabbítani? Egy ekkora városban, amekkora 
Gyömrő, folyamatos rendőri ügyeletre lenne szükség. Egy mindenki számára megfelelő közös 
megoldást kellene keresni. 
 
Gyenes Levente polgármester: A gyömrői rendőrőrsön napi 24 órában dolgoznak a kollégák. 
Az, hogy épp nem ül valaki a telefon végénél, hanem egy másik ingyenesen hívható számot 
kell hívni, nem probléma. El kell dönteni, hogy fizetik-e tovább a hatalmas alkalmazotti 
költségeket, vagy nem fizetik, és inkább odaadják az őrsnek és ezért az összegért plusz órákat 
dolgoznak a rendőrök. Véleménye szerint inkább az operatív munkára figyeljenek. Ezentúl a 
107-es telefonszámot kell hívni. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Elég sokszor el vannak vezényelve a gyömrői rendőrök, ezáltal az 
állomány kisebb. Lehet tenni ez ellen valamit? 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérhetik, hogy a kapitányságvezető legyen figyelemmel a 
igényekre. A képviselő-testület megfogalmazhatja ezt a kérését. 
 
Kelemen József kapitányságvezető: A 107 hívószám több évtizede működik. Minden 
szórakozóhelyen ki van rakva ez a telefonszám. A rendőrök elvezényelése döntő többségében 
nem jelente elvonást, mert a többlet szolgálat pluszban kifizetésre kerül. Minden rendőrnek 40 
órás munkahete van. Vannak olyan feladatok, amelyek a törzsidőből mennek el. Amikor ők is 
szerveznek plusz kivezényléseket, akkor összességében nem rövidül meg a város 
közbiztonsága. 
 
Gyenes Levente polgármester: Hiába van ide vezényelve 20 rendőr, ha nincs meg a 
biztonságérzet. Egyetért Simon László képviselő véleményével, hogy az embereket az 
nyugtatja meg, ha az utcákon látják a rendőröket. Jó, hogy a legtöbb rendezvényen is 
megjelennek. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Többszázezer forintot költöttek tavaly a strandrendőrség ruhájára. 
A fiatal rendőrök ezeket fogják hordani? 
 
Gyenes Levente polgármester: Az önkormányzat ezt az összeget megtérítette a 
kapitányságnak. Kérdés, hozzászólás? Nincs. 
Aki a Gyömrői Rendőrőrs 2008. évi bűnügyi és közrendvédelmi beszámolóját elfogadja, 
szavazzon. 
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 134/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Gyömrői Rendőrőrs 2008. évi bűnügyi és 
 közrendvédelmi beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 

 
 
1. napirendi pont: 
Jelentés a lejárt határidejű határozatokról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a lejárt határidejű 
határozatokról szóló jelentést elfogadja, szavazzon. 
 
 

135/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a lejárt határidejű határozatokról szóló jelentést  
elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
2. napirendi pont: 
Polgármesteri beszámoló. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a polgármester beszámolóját 
elfogadja, szavazzon. 
 

136/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a polgármesteri beszámolót elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
3. napirendi pont: 
Döntés a 2009. évre vonatkozó igazgatási szünet elrendeléséről szóló rendelet elfogadására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a 2009. évi igazgatási 
szünetről szóló rendeletet elfogadja, szavazzon. 
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Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással megalkotta a  
 

16/2009. sz. rendeletét 
 

a 2009. évre vonatkozó igazgatási szünet elrendeléséről. 
 
 
4. napirendi pont: 
Javaslat Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testületének és Szerveinek Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki Gyömrő Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének és Szerveinek Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítását elfogadja, szavazzon. 
 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással megalkotta a  
 

17/2009. sz. rendeletét 
 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testületének és Szerveinek Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosításáról. 
 
 
5. napirendi pont: 
Döntés a játszótereken történő dohányzás betiltásáról szóló rendelet megalkotására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a játszótereken történő 
dohányzás betiltásáról szóló rendelet megalkotásával egyetért, szavazzon. 
 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással megalkotta a  
 

18/2009. sz. rendeletét 
 
a dohányzás tilalmáról Gyömrő város területén található játszótereken. 
 
 
6. napirendi pont: 
Döntés a 31/2008. (XII. 19.) sz., a védőnői körzetekről szóló rendelet módosításáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a 31/2008. (XII. 19.) sz., a 
védőnői körzetekről szóló rendelet módosításával egyetért, szavazzon. 
 
 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással megalkotta a  
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19/2009. sz. rendeletét 

 
a 31/2008. (XII. 19.) sz., a védőnői körzetekről szóló rendelet módosításáról. 
 
 
7.1. napirendi pont: 
Döntés a Gyömrő Város Önkormányzatának „Gyömrő Városában lévő iskolák és óvodák 
valamin nyugdíjas klub” tárgyában kiírt közbeszerzési eljárás eredményéről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Spaits Miklós képviselő: Eljutottak oda, ahonnan indultak. Olyan szerencsétlen helyzetben 
van az önkormányzat, hogy megbírságolták és fizetnie kell. Javasolja, hogy az eredeti 
határozatot fogadják el. 
 
Lepés Imre képviselő: A jogsértés megtörtént. Megtehetné az önkormányzat, hogy új 
közbeszerzési eljárást folytat le. Döntsön a képviselő-testület egy új eljárás elindításáról. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Szerepelt az előterjesztésben, hogy a közbeszerzési törvény 
alapján 15 nap áll az önkormányzat rendelkezésére, hogy megvétózza a döntést. Már nem 
változtathatják meg a döntésüket. Az első rész az új eljárás kiírásáról szóló önkormányzati 
döntés.  
 
Hajdú András képviselő: Ő az előző testületi ülésen is nemmel szavazott. Akkor 
alpolgármester úr azt mondta, hogy nem vettek részt a kiírás megfogalmazásában. Ha kaptak 
volna pár napot, akkor lehetőség lett volna megfogalmazni egy olyan felhívást, ahol a Junior 
Vendéglátó Zrt. el sem indulhatott volna. Minden önkormányzat, aki komolyan gondolja a 
helyi vállalkozó támogatását, igyekszik úgy intézni a kiírást, hogy más országos pályázó ne 
törjön be a helyi piacra. Még mindig azt mondja, hogy próbáljanak meg eredménytelenséget 
kihirdetni és új pályázatot kiírni. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Meg kell nézni, hogy milyen lehetőség van arra, hogy a büntetést 
ne kelljen kifizetni, illetve hogy új pályázatot írhassanak ki. 
 
Gyenes Levente polgármester: Ki lehet írni új pályázatot, de lehetséges, hogy megint 
megbírságolják az önkormányzatot. Két közbeszerzési szakértői vélemény született. Az egyik 
azt mondja, hogy ha nem a Közbeszerzési Döntőbizottság határozata szerint dönt az 
önkormányzat, akkor ismét megbírságolják, a Halászkert közbeszerzési szakértője szerint 
pedig nem. Egy olyan cégről van szó, aki 2-3 havonta indul valamilyen közbeszerzési 
pályázaton és vannak kapcsolatai. 
 
Béres Rita aljegyző: Mindezen felül egy nagyon komoly Állami Számvevőszéki vizsgálatot is 
kaphat az önkormányzat. Többször is büntethet a döntőbizottság.  
 
Lepés Imre képviselő: Elfogadja Polgármester úr érvelését. Az eljárás lefolytatásáért 
megkapták a büntetést, ebben az új közbeszerzési eljárásban tényleg megbüntethetik az 
önkormányzatot? 
 
Béres Rita aljegyző: Születet egy másodfokú döntés, amelyben megsemmisítették ajánlatkérő 
eljárást lezáró döntését a 2., 3. és a 4. rész  ajánlati körre vonatkozóan. Az ügy visszakerült a 
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döntési szakaszba. Onnan kell folytatni az eljárást. Nem írhatnak ki új pályázatot, hanem a 
döntést kell megismételni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Nem jogász, de egyszer hallgatott a képviselő társakra és 
mindenki látja, hogy milyen anyagi következménye lett. Minden képviselőnek szíve joga, 
hogy hogyan dönt, de kéri, hogy a szavazásnál vállalja az anyagi ódiumát. Jó lenne, ha 
mindenki a zsebébe nyúlna. 
 
Béres Rita aljegyző: A Közbeszerzési Döntőbizottság megállapította, hogy szándékosság 
történt, és ezért ilyen magas a bírság. 
 
Gyenes Levente polgármester: Tekintettel arra, hogy ez a kérdés már az előző ülésen is 
megosztotta a testületet, ezért név szerinti szavazást kér a döntésben. 
 
Szabó László Dezső képviselő: Az a módszer lenne a célravezető, hogy ha a jogszabálynak 
megfelelő döntés születne. Ezután nagyítóval nézze a közétkeztetési ellenőr a Juniort, és a 
legkisebb hibánál lépjenek. Biztos, hogy előbb-utóbb találni fognak valamilyen hibát. 
 
Gyenes Levente polgármester: Ő is erről beszélt korábban. Nem tud elképzelni olyan 
tömegtermelést, ahol nincsenek eltérések. Nem csodálkozna, hogyha néhány napon belül ki 
kellene írni egy új pályázatot. 
 
Spaits Miklós képviselő: Nem csak az elején hibáztak, hanem menet közben is. Ugyan azt a 
szisztémát kellene eljátszani. Ne kövessenek el egy harmadik hibát. A határozati javaslatban 
nem szerepel, hogy mi van a 1. résszel. 
 
Mezey Attila alpolgármester: Az 1. részt, ami arról szólt, hogy eredménytelennek 
nyilvánítják a pályázatot és új eljárást írnak ki, érvényben van. Most a 2., 3. és 4. részről kell 
dönteni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a név szerinti szavazással egyetért, szavazzon.  

 
 

137/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással  

döntött a név szerint történő szavazásról. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki az előterjesztet határozati javaslatban foglaltakkal 
egyetért, név szerint szavazzon. 
 
Név szerinti szavazás: 
 
Gyenes Levente igen   Mezey Attila  igen   
Balogh Béla  igen   Murvai Lászlóné igen 
Fábián Béla  igen   Pató Zoltán  igen 
Garamszegi Sándor igen   Simon László  tartózkodott 
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Hajdú András  nem   Spaits Miklós  igen 
Hodruszky Lajos igen    Szabó László Dezső igen 
Kanyó József  igen   Székely Attila  igen 
Kossuth László igen   Szilágyi Árpád tartózkodott 
Lepés Imre  tartózkodott    
 
 

138/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
13 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodással 

név szerinti szavazással döntött arról, hogy a „Gyömrő városban lévő  
iskolák és óvodák, valamint nyugdíjas klub étkezésének biztosítására”  
tárgyában kiírt Kbt. IV. fejezet szerinti egyszerűsített közbeszerzési  

eljárást a 2., 3. és 4. ajánlati körre vonatkozóan eredményesnek  
nyilvánítja, abban nyertest hirdet: 

 
II. részajánlatban sorrendiséget állapít meg: 

 1. helyen: Junior Vendéglátó Zrt. 
 2. helyen: Újhalászkert Kft 

III. részajánlatban sorrendiséget állapít meg: 
 1. helyen: Junior Vendéglátó Zrt. 
 2. helyen: Újhalászkert Kft 

IV. részajánlat győztese: Junior Vendéglátó Zrt. 
 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy az eredményhirdetést tartsa  
meg az ajánlattevők részére a Kbt. előírásának megfelelő tartalmú és  

formájú értesítést küldje meg, és a nyertessel a vállalkozói 
szerződést kösse meg. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
7.2. napirendi pont: 
2009. évi II. félévi munkaterv elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a 2009. évi II. félévi 
munkatervet elfogadja, szavazzon. 
 
 

139/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a 2009. II. félévi munkatervet elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 
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7.3. napirendi pont: 
Döntés fejlesztési hitel felvételéről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás?  Nincs. Aki a hitelfelvétellel egyetért, 
név szerint szavazzon. 
 
Név szerinti szavazás: 
 
Gyenes Levente igen   Mezey Attila  igen   
Balogh Béla  igen   Murvai Lászlóné igen 
Fábián Béla  igen   Pató Zoltán  igen 
Garamszegi Sándor igen   Simon László  igen 
Hajdú András  nem   Spaits Miklós  igen 
Hodruszky Lajos igen    Szabó László Dezső igen 
Kanyó József  igen   Székely Attila  igen 
Kossuth László igen   Szilágyi Árpád igen 
Lepés Imre  nem   

 
 

140/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

név szerinti szavazással döntött arról, 
hogy Gyömrő Város Önkormányzata 250 millió Ft  

összegű beruházási ÖKIF hitelt felveszi. 
 

Felhatalmazza a Polgármestert, hogy az OTP Bank Nyrt.-vel  
(1051 Budapest, Nádor u. 16.) a szerződést kösse meg.  

A képviselőtestület kötelezettséget vállal a hitel visszafizetésére és az 
adósságszolgálatának, a futamidő alatti éves költségvetésekbe 
– a fejlesztési kiadásokat megelőzően – történő betervezésére. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 

7.4. napirendi pont: 
Döntés a közoktatási feladatok (logopédiai fejlesztés, gyógytestnevelés, pályaválasztási 
tanácsadás) térségi szintű feladat ellátásának megszervezéséről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 

141/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Monor és Térsége Többcélú Önkormányzati Kistérségi Társulás 
Társulási Tanáccsal kötendő, pedagógiai szakszolgálati, ezen belül: logopédiai ellátás, 
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gyógytestnevelés, pályaválasztási tanácsadás megszervezésére és ellátására vonatkozó 
módosított együttműködési megállapodást az előterjesztett formában elfogadja. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a szerződést kösse meg. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
7.5. napirendi pont: 
Döntés a Rákóczi Népe Hagyományőrző Szövetség támogatásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki egyetért a Rákóczi Népe 
Hagyományőrző Szövetség 80.000,- forintos támogatásával szavazzon. 
 
 

142/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Magyarország Felfedezői Szövetség 
– mint kedvezményezett - keretein belül, 

a Rákóczi Népe Hagyományőrző Szövetséget 
80.000,- forint támogatásban részesíti. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
8. napirendi pont: 
Döntés a Központi Orvosi Ügyelet Kht. társasági szerződésének módosításáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Ő Mezey Attilát javasolja. Kérdés, hozzászólás? Aki egyetért 
azzal, hogy Gyömrő Város Önkormányzatát a Kft. tagülésein Mezey Attila alpolgármester úr 
képviselje, szavazzon. 
 

143/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy Gyömrő Város Önkormányzatot 
 mint Központi Orvosi Ügyelet Kft. 49%-os tulajdonosát-  
a Kft. tagülésein Mezey Attila, (anyja neve: Mezey Emília,  

lakcíme: 2230 Gyömrő, Pázmány u. 28/a.) képviselje. 
 

Felelős: polgármester 
Hat. idő: azonnal 

 
 
 

Simon László képviselő: Ő Hajdú Andrást és Szabó László Dezsőt javasolja a felügyelő 
bizottság tagságába. 
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Hodruszky Lajos alpolgármester: Murvai Lászlónét javasolja a felügyelő bizottság 
tagságába. 
 
Gyenes Levente polgármester: Egyéb kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki egyetért azzal, hogy a 
felügyelő bizottság tagjának Szabó László Dezsőt delegálják, szavazzon.  

 
 

144/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Központi Orvosi Ügyelet Kft. 
felügyelői bizottsági tagjának 

Szabó László Dezsőt (anyja neve: Barócsi Mária 
Lakcíme: 2230 Gyömrő, Dózsa Gy. út 109.) delegálja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Aki egyetért azzal, hogy a felügyelő 
bizottság tagjának Hajdú Andrást delegálják, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 12 
tartózkodással nem kívánja Hajdú Andrást a Központi Orvosi Ügyelet Kft. felügyelő 
bizottsági tagjának delegálni. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Aki egyetért azzal, hogy a felügyelő 
bizottság tagjának Murvai Lászlónét delegálják, szavazzon. 
 

145/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Központi Orvosi Ügyelet Kft. 
felügyelői bizottsági tagjának Murvai Lászlónét (anyja neve: 

 Borzás Flóra, lakcíme: 2230 Gyömrő, Rudolf u. 39.) delegálja. 
 

Felelős: polgármester 
Hat. idő: azonnal 

 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Központi Orvosi Ügyelet 
Kft. társasági szerződésének módosítását a kiegészítésekkel együtt jóváhagyja, szavazzon. 

 
146/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy a Központi Orvosi Ügyelet Kft. módosított  
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társasági szerződését a 
13.5. pontban és a 16. pontban javasolt kiegészítésekkel  

együtt hagyja jóvá. 
 

Felelős: polgármester 
Hat. idő: azonnal 

 
 
9. napirendi pont: 
Döntés Gyömrői Ingatlanfejlesztő és Vagyonkezelő Kft. üzleti koncepciójának elfogadásról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Ahhoz, hogy az önkormányzat tulajdonában maradjanak az 
ingatlanok, az önkormányzatnak kell hozzá hitelt felvennie. 
 
Gyenes Levente polgármester: Nem hitelt szeretnének felvenni, inkább hitelintézetet 
szeretnének bevonni. 
 
Szabó Zsolt: A bankok nem hitel felvételt, hanem kötvény kibocsátást javasolnak. 
 
Gyenes Levente polgármester: A Kóczán út értékesítésekor azt mondták a képviselők, hogy 
miért nem az önkormányzat vesz fel hitelt a fejlesztésre. Most meg nem akarják. El kell 
dönteni, hogy milyen irányba menjenek. Válasszák ki a megvásárolni kívánt földeket és utána 
döntsenek a gazdák, vagy az önkormányzat próbálja meg az egész fejlesztést összefogni. 
 
Simon László képviselő: Véleménye szerint most kell földet vásárolni. Ide a sportpálya 
területe is be lesz kalkulálva? 
 
Gyenes Levente polgármester: Nem. 
 
Szabó Zsolt: Első körben egy vagyon nélküli Kft-t hoznak létre. Alapvetően a létrehozandó 
cégek tulajdonába kerülnek a telkek, de 100%-os önkormányzati tulajdonnal. 
 
Gyenes Levente polgármester: Semmilyen külső tulajdon nem kerül bele, csak az 
önkormányzat a tulajdonos. Amennyi pénzt bele tesznek az, az ő tulajdonuk marad. Először 
külterületi szántót vásárolnak, amit utána átminősítenek, majd fejlesztenek. 
 
Lepés Imre képviselő: Polgármester úr elmondta, hogy a Kóczán úton is ezt kellett volna 
tenni. A most felvett hitellel több, mint 1,6 milliárd forint lesz a hitelállományuk. A gazdasági 
válság idején nehéz, és kockázatos bele fogni új vállalkozásokba. Nem biztos, hogy lenne 
kellő jelentkező, aki beszállna a dologba. Egy ilyen válság kellős közepén, amikor nem 
tudják, hogy mikor lesz gazdasági fellendülés, nehéz megtervezni. Félő, hogyha bárminemű 
probléma adódik, akkor mindent elvisz a bank. 
 
Gyenes Levente polgármester: A legrosszabb, ami történhet, hogy amit a bank finanszíroz, 
azt elviszi, akkor mit is veszítenek tulajdonképpen? A hitel fedezete a föld, amit 
megvásárolnak. A legjobb állapot, hogy nem viszi el a bank, hanem kilábalnak a válságból és 
nyernek a befektetésen. Most egy 5-10 éves projektről beszélnek. Amikor valaminek lefelé 
megy az ára, akkor kell megvásárolni. Most érdemes vásárolni, mert pang a gazdaság. 
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Kanyó József képviselő: Az Ügyrendi és Jogi Bizottság ülésén Szabó Zsolt elmondta, hogy 
minden ütemre van egy menekülési útvonaluk. Ezért javasolja, hogy minden egyes ütemezés 
után döntsön a testület, hogy elkívánják-e adni a területeket, vagy továbbra is tartják az 
ütemeket. 
 
Gyenes Levente polgármester: Onnantól, hogy a testület egy döntést hoz, hogy nem szántó, 
hanem ipari terület, fel megy az ingatlan értéke. 
 
Szabó László Dezső képviselő: Jó ötletnek tartja a Kft. létrehozását. Egy fejlesztésről van szó. 
A döntés után, már 2-3%-kal magasabb vagyon tulajdonosai lesznek. Ilyenkor lehet a 
legtöbbet nyerni. 
 
Spaits Miklós képviselő: Jelezték, hogy a település-fejlesztési munkában szeretnének részt 
venni. Véleménye szerint is most érdemes területet vásárolni. 
 
Hajdú András képviselő: Nem csak vásárlásról van szó, mert a további fejlesztésre is pénz 
kell. 
 
Gyenes Levente polgármester: Amikor vásárolnak, akkor külterületi szántót vesznek, az 
átminősítés után 2-3%-os értéknövekedést érnek el. Onnantól, hogy van egy egységes terület, 
nem 1.500,- Ft/m2a reális ár, hanem 3-5.000,- forint. A bank pedig az átminősített telek 
értékére adja a hitelt. Ez a földmennyiség elegendő lesz a finanszírozáshoz. 
 
Simon László képviselő: Aggódik, hogy amikor megvásárolják a szántókat és ipari területnek 
nyilvánítják, akkor mi lesz a sorsa? 
 
Szabó Zsolt: A közművesítés is szóba jött. Az üzleti tervben látszik, hogy be van tervezve egy 
nagyobb összeg a közművesítésre. Gyömrő kapacitásai a végét járják. Szennyvíz és 
elektromos áramból egy komoly fejlesztés lett betervezve. Eljött az a pillanat, hogy a 
városnak egy komoly összeget kellene ezekre költenie. Ezt ebből a fejlesztésből meg lehetne 
oldani. Szándékosan két verziót vázolt fel. Az egyik egy rövidtávú bevétel az értékesítéssel, a 
másik egy hosszabb távú bevételi forrás a telkek megtartásával és bérbeadásával. A testület 
majd ráér eldönteni és meghatározni, hogy az akkori pénzügyi helyzetnek megfelelően 
hogyan döntenek. 
 
Simon László képviselő: A képviselő-testület meghatározhatja, hogy ki mehet a területre. 
 
Gyenes Levente polgármester: Igen, mert az önkormányzat adja ki a telepengedélyeket. 
 
Szabó Zsolt: A képviselő-testület meghatározhatja, hogy milyen tevékenységet kíván a 
területet látni. Működik úgy is, hogy a cég dönt a tulajdonos által támasztott 
követelményekkel kapcsolatban, vagy dönthet a testület is. Minden egyes gondolati lépésről 
ne kelljen döntést hozni, mert hátráltatja a munkát. 
 
Lepés Imre képviselő: Egy újabb hitelfelvétel hogyan érintené az önkormányzat 
költségvetését? 
 
Kissné Páska Andrea pü. irodavezető: Ha sor kerül a kötvénykiadásra, akkor előtte 
számításokat kell végezni, hogy az önkormányzatnak mennyi a hitelképessége. Amit még 
nem tudnak, hogy a saját bevételek hogyan fognak alakulni. 
 
Spaits Miklós képviselő: Miből gondolják a bevétel növekedést, ha nem ebből.  
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Lepés Imre képviselő: Amikor először hozzászólt a témához, akkor elmondta, hogy az 
elképzelést jónak tartja, csak a hitelfelvétellel nem ért egyet. Ezt a kérdést mérlegelni kell a 
mai gazdasági helyzetbe. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Ennek a projektnek a megvalósítása 1,5 milliárd hitelfelvétellel 
járna. Ez az egyik legnagyobb kiadás. Az önkormányzatnak jelenleg is 1,5 milliárdos 
hitelállománya van. Ha megint felvesznek ugyan annyit, akkor már 3 milliárd lesz. Ezt 
öngyilkosságnak tartja. 18 év alatt eggyel bővült az ipari területek száma a településen. 
Módosító javaslata lenne, mégpedig az, hogy csak piackutatás után 15-20 jelentkező estében 
indítsák el az egész folyamatot. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki Szilágyi Árpád módosító indítványával egyetért, 
miszerint csak egy piackutatás után 15-20 jelentkező esetén indítsák el a projektet, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 15 
tartózkodással Szilágyi Árpád módosító indítványát elutasította. 
 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Név szerinti szavazást szeretne kérni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a név szerinti szavazással egyetért, szavazzon. 
 

147/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással  

döntött a név szerint történő szavazásról. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki az eredeti határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, név 
szerint szavazzon. 
 
 
Név szerinti szavazás: 
 
Gyenes Levente igen   Mezey Attila  igen   
Balogh Béla  igen   Murvai Lászlóné igen 
Fábián Béla  igen   Pató Zoltán  igen 
Garamszegi Sándor igen   Simon László  igen 
Hajdú András  nem   Spaits Miklós  igen 
Hodruszky Lajos igen    Szabó László Dezső igen 
Kanyó József  igen   Székely Attila  igen 
Kossuth László igen   Szilágyi Árpád nem 
Lepés Imre  nem   
 
 
 

 



 15 

148/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
15 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 2 tartózkodással név szerinti szavazással  

döntött, hogy Önkormányzati, Vagyonkezelő és Ingatlanfejlesztési  
Kft-t alapít.  

 
Megbízza a Polgármestert, hogy a cégalapítással kapcsolatos 

intézkedéseket tegye meg, és terjessze a soron következő 
testületi ülés elé. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal 
 
 
10. napirendi pont: 
Döntés az óvodai, bölcsődei csoportszám bővítéséről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

149/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy az Arany Óvoda álláshelyeinek számát  
2009. szeptember 1-jétől 

2 fő óvodapedagógus álláshellyel (heti 40 óra) és 
1 fő kisegítő közalkalmazott álláshellyel (dadus, heti 40 óra) növeli, 

az indítható csoportok számát 7 csoportban határozza meg. 
  

Az önkormányzat az álláshely bővítéséhez szükséges bért a  
2009. évi költségvetésben tartalék keretben biztosítja. 

  
Felelős: jegyző. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 

150/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Bóbita Óvoda álláshelyeinek számát  
2009. szeptember 1-jétől 

2 fő gyógypedagógiai asszisztens, (fejlesztő óvodapedagógus) 
álláshellyel (heti 40 óra) növeli, 

az indítható csoportok számát 5 csoportban határozza meg. 
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Az önkormányzat az álláshely bővítéséhez szükséges bért a  

2009. évi költségvetésben tartalék keretben biztosítja. 
  

Felelős: jegyző. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 

 
151/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy az Mesevár Óvoda Falusi Tagóvoda 

álláshelyeinek számát 2009. szeptember 1-jétől 
4 fő óvodapedagógus álláshellyel (heti 40 óra) és 

3 fő kisegítő közalkalmazott álláshellyel 
(2 fő dadus és 1 fő fűtő-karbantartó heti 40 óra) növeli, 

az indítható csoportok számát 5 csoportban 
(ebből egy szükség csoportban) határozza meg. 

  
Az önkormányzat az álláshely bővítéséhez szükséges bért a  

2009. évi költségvetésben tartalék keretben biztosítja. 
  

Felelős: jegyző. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 

152/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy az Mesevár Óvoda álláshelyeinek számát  
2009. szeptember 1-jétől 

2 fő gondozónő álláshellyel (heti 40 óra) növeli, 
az indítható csoportok számát 6 csoportban határozza meg. 

 
Az önkormányzat az álláshely bővítéséhez szükséges bért a  

2009. évi költségvetésben tartalék keretben biztosítja. 
 

Felelős: jegyző. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
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153/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy Bölcsőde és Gyermekközpontban működő 

bölcsőde álláshelyeinek számát  
2009. szeptember 1-jétől  

2 fő gondozónő álláshellyel (heti 40 óra) növeli, 
az indítható csoportok számát 6 csoportban határozza meg. 

 
Az önkormányzat az álláshely bővítéséhez szükséges bért a  

2009. évi költségvetésben tartalék keretben biztosítja. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy 

az intézmény tárgyi feltételeinek kialakítására  
és a működési engedélyének módosítására 

vonatkozó intézkedéseket tegye meg. 
 

 
Felelős: jegyző. 

Hat. idő: azonnal. 
 

 
11. napirendi pont: 
Döntés védőnői álláshely létesítéséről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a védőnői álláshely 
létesítésével egyetért, szavazzon. 
 
 

154/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy a Védőnői Szolgálat álláshelyeinek 

számát 1 fő iskolavédőnői álláshellyel növeli,  
2009. augusztus 1-jétől. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 
12. napirendi pont: 
Döntés a Gyámhivatal álláshely bővítéséről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Gyámhivatal álláshely 
bővítésével egyetért, szavazzon. 
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155/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Gyömrő Városi Gyámhivatal álláshelyeinek számát  
1 fő köztisztviselői álláshellyel 

(ügyintézői státusz heti 40 óra) növeli. 
  

Az önkormányzat az álláshely bővítéséhez szükséges bért a  
2009. évi költségvetésben biztosítja. 

  
Felelős: jegyző. 

Hat. idő: azonnal. 
 
13. napirendi pont: 
Tajti Ágnes kérelmének megtárgyalása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a határozati javaslatban 
foglaltakat elfogadja, szavazzon. 
 

156/2099. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással 

döntött arról, hogy Tajti Ágnes részére, az Arany Óvoda 
épületében levő önkormányzati bérlakásból történő 

 kiköltözés és a bérleti jogviszony megszüntetés 
- határidő 2009. június 30. - ellentételezésére 

1.500.000 Ft-ot ajánl fel. 
 

Felhatalmazza a polgármestert, 
 hogy a jogi teendők ellátásra, 
 a megállapodás megkötésére. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
14. napirendi pont: 
Döntés a Döbön patak meder tisztításának elvégzése. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Döbön patak meder 
tisztítását támogatja, szavazzon. 
 

157/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött a Döbön patak meder 
tisztításának elvégzéséről. 

Felhatalmazza a polgármestert, 
hogy a szerződést a vállalkozóval kösse meg. 
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A munkálatok fedezetét a 2009. évi költségvetési rendeletben 

 meghatározott „térfigyelő rendszer” kialakítására 
 tervezett összeg terhére végzi el. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 
15. napirendi pont: 
Döntés a Tájház belépőjegy árának bevezetéséről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás?  
 
Lepés Imre képviselő: Most sem látogatják sokan a tájházat, ezért valamilyen más módon 
kellene az üzemeltetésre pénzt találni. Véleménye szerint továbbra is ingyen kellene a 
belépést biztosítani. Más önkormányzatok is megpróbálják ezt megoldani. 
 
Gyenes Levente polgármester: Rengeteg változás történt az utóbbi időben a tájházban, ezért 
akarnak belépőjegyet szedni. 
 
Simon László képviselő: A gyermek és diák jegyeket kivenné a listából. Javasolja, hogy ők 
ingyen látogathassák a tájházat. 
 
Székely Attila képviselő: Sok felé járt az országban, és egyetlen egy helyen sem találkozott 
ingyenes belépési lehetőséggel. A gyermekeknél csoportos kedvezményt tudnak biztosítani. 
 
Gyenes Levente polgármester: Módosító javaslata lenne, hogy a gyömrői 18 év alatti 
csoportoknak legyen ingyenes a belépés. Aki a módosító indítvánnyal egyetért, szavazzon. 
 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 17 igen szavazattal, egyhangúlag egyetért, a 
módosító indítvánnyal. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a módosítással együtt a határozati javaslatban foglaltakkal 
egyetért, szavazzon. 
 
 

158/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással 

döntött arról, hogy Tájház belépőjegyeinek árát: 
Felnőtt:     400Ft/fő 
Felnőtt csoportos (10 fő fölött) 300 Ft/fő 
Gyerek, diák, nyugdíjas:  250 Ft/fő 
Gyömrői lakhellyel rendelkezők számára: 

Felnőtt:    250 Ft/fő 
Felnőtt csoportos (10 fő fölött) 200 Ft/fő 
Gyermek, diák, nyugdíjas:  150 Ft/fő 

határozza meg. 
A Gyömrői lakhellyel rendelkező gyerekek és diákok részére (18 éves korig), 
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csoportos látogatás esetén a belépés ingyenes. 
 

Felelős: polgármester 
Hat. idő: azonnal 

 
 
16. napirendi pont: 
Döntés a Művelődési Ház álláshely bővítéséről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Művelődési Ház álláshely 
bővítésével egyetért, szavazzon. 
 

159/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Petőfi Sándor Művelődési Ház álláshelyeinek  
számát 2009. július 1-től eggyel növeli, 

takarító munkakör feladatainak ellátására  
napi 8 órás, heti 40 órás közalkalmazotti álláshelyet létesít. 

. 
 

Felelős: polgármester 
Hat. idő: azonnal 

 
 
17. napirendi pont: 
Döntés a Művelődési Ház termeinek bérbeadásáról, a terembérleti díj összegéről. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás?  
 
Szabó László Dezső képviselő: Módosító javaslata, hogy gyömrői civil szervezetek részére 
50% kedvezményt biztosítsanak, és nem óránkénti, hanem alkalmankénti díjszabással. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: A civil szervezetek részére történő kedvezménybiztosítás a 2. 
határozati javaslatban szerepel.  
 
Simon László képviselő: Véleménye szerint adjanak több támogatást a művelődési háznak és 
ne legyen cipő és ruha árusítás. 
 
Gyenes Levente polgármester: Azok részesülnek előnybe, akik programot szerveznek, de 
amikor üres a művelődési ház, akkor ki kell adni, mert béreket és fűtésszámlát kell fizetni. Az 
ott lévő programok nem tudják 100%-ban kihasználni a termet. Az ilyen jellegű programok a 
költségeket finanszírozzák. Javasolja Simon Lászlónak, hogy az ilyen jellegű javaslatát, majd 
egy külön képviselői indítványba terjessze elő. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Az ilyen jellegű árusítások csak délelőtt vannak. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki az első határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, 
szavazzon. 
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160/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Petőfi Sándor Művelődési Ház 
terembérleti díját 2009. július 1-től: 

nagyterem  5.000 Ft+ ÁFA/ óra  
kisterem   3.000 Ft + ÁFA/óra 
előtér    2.000 Ft + ÁFA /óra 

nagyterem 24 órás rendezvényre 
esküvő:   60.000 Ft + ÁFA/nap 
táncos rendezvény  50.000 Ft + ÁFA/ nap 

összegben határozza meg. 
 

Felelős: polgármester 
Hat. idő: azonnal 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a második határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, 
szavazzon. 
 

161/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a gyömrői székhelyű  
civil szervezetek esetében a bérleti díj fizetési kötelezettség 

2010. január 1-től kerüljön bevezetésre. 
 

Feladatul adja a VOKS Bizottságnak, 
hogy a kedvezmény igénybevételének szabályzatát 

 készítse el és terjessze a 
Képviselő-testület elé. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 
18. napirendi pont: 
Döntés Nyeste László által benyújtott Üllőre vonatkozó településrendezési eszközök 
módosításáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás?  Nincs. Aki az Üllő város Helyi Építési 
Szabályzata és Szabályozási Terv módosítása ellen kifogást nem emel, szavazzon. 
 

162/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

megállapítja, hogy a Üllő város Helyi Építési Szabályzata 
és Szabályozási Terv módosítása nem sérti Gyömrő város 

érdekeit, megvalósulása ellen kifogást nem emel. 
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Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
20. napirendi pont: 
Döntés a KMOP-2009-2.1.2 – kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése tárgyú pályázat 
benyújtásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Hodruszky Lajos alpolgármester: Határozzanak a 250/2007. évi határozatban foglaltaknak 
megfelelően, hogy ugyan azon a nyomvonalon haladjon a kerékpárút. 
 
 

163/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a 250/2007. (11. 12.) sz. 
önkormányzati határozatában foglaltakat megerősíti, 

mely szerint a Településfejlesztési Tervet módosítja, „kerékpárút  
hálózat létesítése, térségi kialakításával”, a kerékpárút elkészített 

építési tervében meghatározottak szerint. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a pályázat benyújtásával egyetért, szavazzon. 
 
 

164/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

az alábbi határozatot hozta: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
pályázatot nyújt be a Közép-Magyarországi Operatív 

Program által meghirdetett kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése 
című KMOP-2009-2.1.2. kódszámú pályázati felhívásra 

 
„Gyömrői kerékpárforgalmi hálózat kiépítése” címmel 

 
 A beruházás költsége (bruttó)  375.000.000,- Ft. 
 Pályázott támogatás összege 80% (bruttó)   200.000.000,- Ft. 
 Önkormányzat által biztosított önrész (minimum 20% bruttó)  175.000.000,- Ft. 

 
A kötelezettséget vállal arra, hogy az önrészt a 2010. évi költségvetésbe beépíti. 
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Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
21. napirendi pont: 
Döntés a Városi Könyvtár keretein belül Városi Levéltár kialakítására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki egyetért azzal, hogy a Városi 
Könyvtár keretein belül Levéltárat alakítsanak ki, szavazzon. 
 
 

165/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött a városi levéltár létrehozásáról. 
A feladat ellátására a Városi Könyvtár álláshelyeinek számát  

levéltári munkakör feladatainak ellátására 
napi 4 órás, heti 20 órás közalkalmazotti álláshelyet létesít. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 
22. napirendi pont: 
Döntés Gyömrő Településrendezési Tervének módosításáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Javasolja a téma elnapolását.  
 
 

166/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy a Gyömrő Településrendezési Terv 

módosításával kapcsolatos napirendet elnapolja. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
23. napirendi pont: 
Bizottsági beszámolók elfogadása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a VOKS Bizottság 
beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 
 
 

167/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
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Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a VOKS Bizottság beszámolóját elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a VOKS Bizottság zárt 
üléséről szóló beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 

168/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a zárt VOKS Bizottság beszámolóját elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Településügyi, 
Vagyonkezelő és Közbiztonsági Bizottság beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 

169/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Településügyi, Vagyonkezelő és Közbiztonsági Bizottság 
beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság beszámolóját elfogadja, szavazzon. 

 
170/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
a Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság beszámolóját  

elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki az Ügyrendi és Jogi 
Bizottság beszámolóját elfogadja, szavazzon. 
 

171/2009. (06, 09,) sz. önkormányzati határozat: 
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Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
a Ügyrendi és Jogi Bizottság beszámolóját  

elfogadta. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Településügyi, 
Vagyonkezelő és Közbiztonsági Bizottság 2009. június 8-i beszámolóját elfogadja, 
szavazzon. 
 

172/2009. (06. 09.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

a Településügyi, Vagyonkezelő és Közbiztonsági Bizottság 
2009. 06. 08-i beszámolóját elfogadta. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
24. napirendi pont: 
Interpellációk.  
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Spaits Miklós képviselő: Szeretné kiegészíteni az interpellációját, amit most fel is olvas: 
 
„Tisztelt Polgármester Úr, tisztelt Képviselőtestület, tisztelt 
képviselőtársaim! Hajdú András igazgató és képviselő úr! 

Interpellációs kérdésemet szeretném kiegészíteni, az intézmények évzáró 
rendezvényei kapcsán felmerült problémát illetően. Tudom, képviselőtársaimnak talán nem 
tűnik túl nagy horderejűnek a kérdés, mondhatják, „vihar a biliben", azonban az azt 
körülvevő jelenség és a stílus miatt mégis úgy gondoltam szólnom kell. 
 
Nem vol tam jelen,  csak hal lomásból  kaptam információkat  a  Feket e  
Iskolában elhangzottakról, amely szerint minden felelősség a városvezetést és 
személyesen Spaitsné Rónaszéki Máriát terheli, mert „úgymond" Ő volt az, aki „beköpte" az 
iskolát. 
Szeretném jelezni, hogy nem tudom, valóban ez hangzott-e el, de az irány egyértelműen 
ez volt. 
 
Mint férj, és mint képviselő határozottan tiltakozom az ilyen típusú megnyilvánulások 
ellen. Eddig csak a szocialista főemberektől hallottam ilyent, hogy amikor kiderült 
valami stiklijük, akkor az azt nyilvánosságra hozókat vonták felelősségre, hogy honnan 
is tudnak róla, hogy hogyan derülhetett az ki?! 
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Igazgató Úr a feleségem nem légy, hogy beköpjön valamit, vagy valakit, hanem többdiplomás 
pedagógus, a munkahelyén 95%-os támogatottsággal megválasztott igazgató, s 
nem mellékesen három gyermekes édesanya. Lehet, talán több tisztelet is kijárna az Ön 
irányából neki. Igazgatóvá választása óta a visszajelzések szerint feleségem a feladatait 
kiválóan végzi, a szabályokat betartja és betartatja. Nem okolható azért, ha ezt másoktól is 
elvárja. 
 
A fenntartó és az irányadó kormányzati rendelkezések alapján megállapodás született 
arról, hogy a gyömrői iskolák az évzáró rendezvényeiket csak június 13-a után 
tarthatják. Hajdú András képviselőtársam és az érintett iskola igazgatója is tudomásul 
vette ezt az elvárást, mégis felrúgta azt, s amikor a „trükk" kiderült, a szabályokat 
betartókat tette felelőssé a kialakult helyzetért. Nem csak ez volt azonban az egyetlen 
megállapodás, amit nem tartott be. Az „intézményvezetői tanács", ha jól tudom két 
dologban egyezett meg, amelyeket csak igazgató úr nem tartott be.  Minden más 
gyömrői intézmény a megállapodottaknak megfelelően cselekedett. Igazgató Úr, 
tehát nem több száz megállapodásból kettőt, hanem kettőből kettőt nem sikerült 
betartania. 
 
Mint férj, és mint politikus tiltakozom az ellen, hogy egy ilyen eset után a feleségem 
háta mögött tegyék felelőssé, olyan kérdésben (ahol még csak védekezni sem tud a 
támadások ellen), amelyben egyébként Ő „csak" a szabályokat tartotta be. 
Mint képviselő, és mint politikus már több hasonló dolgot tapasztaltam képviselőtársamtól, ez 
azonban már túlmegy minden határon. Az a bizonyos pohár nálam betelt képviselő 
úr. Hallottam azt is, hogy az ügy tisztázása kapcsán Ön azonnal politikai támadást 
sejtetett a kérdés mögött. Kijelentem, hogy feleségem kizárólag, mint az egyik, s a 
legnagyobb gyömrői intézmény igazgatója j árt el, s nem politikai okok vezérelték. 
Nem várom el Öntől, hogy ha már nagy nyilvánosság előtt pocskondiázta feleségemet, 
most itt kérjen elnézést a stílusért és az alaptalan vádaskodásokért. Úgysem lenne 
jelentősége. Mint férj, és mint politikus, amit viszont elvárok, az az, hogy a 
szabályokat Ön is tartsa be, a stílusában pedig adjon több tiszteletet kollégáinak. 
Nem fenyegetem, csak közlöm Önnel, hogy amennyiben hasonló jelenséget és stílust fogok a 
későbbiekben tapasztalni, akkor garantálom Önnek, hogy hivatalosan és nyilvánosan 
meg fogja kapni „politikai ügyét". 
 
 Spaits Miklós” 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Egyéb interpellációs kérdés? Nincs. Megköszöni a részvételt, 
a testületi ülést bezárja. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 Gyenes Levente  Varga Ernő 
 polgármester  jegyző 


